
Vragen over  asbest sanering  tot 31 december 2024 

De Tweede Kamer heeft op 16 oktober 2018  ingestemd met het wetsvoorstel van staatssecretaris 

Van Veldhoven (I&W) om asbestdaken te verbieden. De Tweede Kamer heeft daarbij ook een motie 

aangenomen om het verbod op asbestdaken te laten ingaan per 31 december 2024. Daarmee krijgen 

eigenaren een jaar uitstel om hun asbestdaken te saneren.  

Is er in de gemeente bekent om hoeveel daken het gaat om  asbestdaken te saneren? 

Zo ja zijn de eigenaren in kennis gesteld over de asbest sanering?  Indien niet op welke termijn en 

wijze? 

Zo nee,  Hoe gaat de gemeente de daken  in kaart brengen  en op welk termijn? 

Welke  financieringsmogelijkheden of subsidies zijn er  voor de eigenaren? 

Met vriendelijke groet, 

Fractievoorzitter D66 Voerendaal 

Rudy Op den Camp 

 

 


